
ОРЕЗ ПОГЛЕДАН
(Продължение от стр. 1)

Н. а. Васил СТЕФАНОВ — 
диригент на Симфоничния ор
кестър на Българската телеви 
зия и радио: 
хармоничен оркестър на кон 
церта във вторник, е изклю
чително постижение. Децата 
свирят просто невероятно. Ве 
ликолепно бе и изпълнението 
на младия цигулар Васко Ва 
силев.

Добрата организация на 
фестивала показва неговото 
прогресиращо развитие и то 
ва е залог за перспективното 
бъдеще на тази солидна му 
зикална изява.

3. а. Венцислав НИКОЛОВ, 
виолончелист:
особено нови и поразяващи 
неща. Но и дали трябва вся 

ка година да се търси непре I 
менно новото в този смисъл? ; 
Същественото за един фестивал : 
е той да бъде слушан от хо 1 
рата и да им доставя радост. 
Надявам се< че по този начин 
допринасяме Русе да издиг 
не още повече музикалната си 
слава.

Васко ВАСИЛЕВ, цигулар: 

денската филхармония и, раз 
бира се, изпълнението на з. а. 
Минчо Минчев при открива 
пето.

Радвам се, че имам какво 
да разкажа на моите съучени 
ци в училището при Москов 
ската консерватория и на 
моята учителка Майя Самой 
ловна Глезарева.


